
Geacht bestuur, 

 

Naar aanleiding van een stukje in de Stentor van vandaag, vrijdag 1-2-19 wil ik ook graag een 

proefballon oplaten. De SGP in Staphorst wil een verbod op oplaten van ballonnen. Ik ben geen 

aanhanger van de SGP maar dit voorstel lijkt me een goed idee. 

 

Ik heb het probleem al eerder aangekaart met de opening van de fontein waarbij ballonnen 

opgelaten werden. 

 

Met de huidige kennis over zwerfvuil, plastic en vooral de nanoplastics zouden we het toch niet 

alleen bij een verbod op wattenstokjes en weggooibestek moeten laten, maar alle overbodige plastic 

spullen  in de ban doen. 

 

En ballonnen, ook zogenaamd afbreekbare want dat duurt veel te lang, zijn totaal overbodig! Het 

wordt allemaal zwerfvuil en dat moeten we toch met elkaar zien te verminderen. 

 

Ik ben benieuwd naar uw mening. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

F. v. R 

 


